
PROTOKÓŁ Nr 32/2008 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 19 września 2008 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
pięciu członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Letni wypoczynek dzieci i młodzieży 2008 
5. Dowóz i dożywianie dzieci i młodzieży 
6. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała 
radnych z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie 
przyjęto również protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad. 4. 
 

1. Informacja OPS w Dębnicy Kaszubskiej ( w załączeniu ). 
Odbyły się trzy kolonie – Bieszkowice, Rowy, Jarosławiec. 
Była też wycieczka do Ustki, w której wzięło udział 53 dzieci 
niepełnosprawnych. 
 2. Oprócz koloni w szkołach odbywały się spotkania oraz półkolonie. 
Program „ Lato na wsi” ( załącznik – informacja Szkoły Podstawowej  
w Motarzynie ) 
W czasie wakacji z wypoczynku organizowanego w naszej gminie skorzystało 
wielu uczniów i należy pozytywnie ocenić pracę organizatorów. Wyróżnić 
trzeba nauczycieli z Motarzyna, którzy opiekowali się dziećmi społecznie. 
Ad. 5. 

1. Informacja o dojazdach z Gimnazjum ( załącznik ). 
     Do Gimnazjum w Dębnicy Kaszubskiej dojeżdża 208 uczniów  
     z 30 miejscowości. 
2. Informacja o dojazdach ze Szkoły Podstawowej ( załącznik ). 

Dojeżdża do szkoły 192 uczniów. 
          3. Informacja o dojazdach ze Szkoły Podstawowej w Gogolewie  
               ( załącznik ).Dojeżdża do szkoły62 uczniów i wszystkie  maja bilety   
               zakupione przez Gminę. 
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 4. Informacja o dojazdach ze Szkoły Podstawowej w Motarzynie. 
Dojeżdża 79 dzieci, dojazdy są realizowane przez PKS Bytów. 
 5. W Szkole Podstawowej w Motarzynie dodatkowo szkoła płaci osobie 
prywatnej za dowóz dziecka do szkoły ( ze Strzegomina do Niemczewa na 
przystanek PKS), na umowę- zlecenie 300 zł miesięcznie. 
 Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej też finansuje prywatnej 
osobie dowóz do Słupska do szkoły prywatnej ( koszt biletu 3.06.VI – 117; 
8.05.V – 189 zł;4.07.IV-153 zł). 
 W sprawozdaniach szkół nie są ujęte koszty dowozu do szkół specjalnych 
do Słupska i Bytowa. 
 6. Dowóz – plan wg uchwały budżetu wynosi 504.386 zł – wykonanie do 
końca czerwca wynosi 270.598,35 zł. To jest 53% wykonania. 
 Uwaga: za dowóz dzieci z naszej gminy do szkół znajdujących się  
w innych gminach płaci się z naszych pieniędzy, dlatego uważamy, że za dowóz 
dzieci z innych gmin do szkół w naszej gminie powinny płacić kasy tamtych 
gmin ( nie jak do tej pory się dzieje nasza ), lub rodzice tych dzieci. 
 Bilet PKS-u z Głobina do Dębnicy Kaszubskiej kosztuje 51 zł 
miesięcznie. Zdanie Komisji na temat dowożenia dzieci z innych gmin jest 
podzielone. 
 7. Dożywianie 
 Komisja zapoznała się ze wszystkimi załącznikami. Dyrektorzy 
zadowoleni są ze świadczonych im usług. 
 Na dzień 18.09.2008 r. dożywianych jest 304 dzieci. Osoby dorosłe w 
OPS – 10 osób. Koszt jednej zupy wynosi 2,30 zł, rozpatrywana jest podwyżka 
na 2,40 zł ( potrzebne jest uzasadnienie podwyżki). 
 
 
Ad.6. 
 
Dyrektor Gimnazjum poinformował, że dzieci, które w tym roku ukończyły 
Gimnazjum dostały się prawie wszystkie do szkół pierwszego wyboru. Uczniów 
kończących Gimnazjum było 116, tylko jeden nie podjął dalszej nauki ( miał 
ukończona 18 lat ). 
Informacje ze szkół spływają dopiero do Gimnazjum i Urzędu Gminy.  
80% młodzieży podjęło naukę w szkołach maturalnych, a 20% w zawodowych. 
 Poruszono problem wałęsania się młodzieży gimnazjalnej po Dębnicy 
Kaszubskiej. Dlatego trzeba wzmocnić dozór nad młodzieżą nie mającą w danej 
chwili lekcji, aby trafiali do świetlicy, a nie na ulicę. Większą rolę powinni 
pełnić wychowawcy klas. 
  Sekretarz Gminy poinformowała o zmianach na fotelach dyrektora szkół 
 Pani Warkocka – kadencja została przedłużona na rok. W Gimnazjum 
kadencja dyrektora trwa do końca roku. 
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  W Szkole Podstawowej w Motarzynie na stanowisko dyrektora do 
konkursu stanął jeden kandydat Gabriel Konkel. Komisja wydała pozytywną 
opinię. Na razie jest P.O. 
 W Szkole Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej po powołaniu Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego konieczny jest wybór nowego dyrektora. Nie dłużej niż 
6 miesięcy w szkole jest  P.O. aż do powołania nowego dyrektora. Procedura 
powołania nowego dyrektora potrwa około 2 miesięcy, do końca listopada 
powinien zostać wyłoniony. 
    
Na tym protokół zakończono. 
                                                                                            
Protokołował: Mirosław Mnich                                                    Przewodnicząca 

                                                                          Komisji Kultury, Oświaty 
                                                                          Sportu i Turystyki 

 
                                                                         /-/Jadwiga Karaś 

 

 


